
   

AB vergadering 15 juli 2022  

 

 
Afkortingen: 
AB = Agendapunt vergadering Algemeen Bestuur 
Func. Com = Agendapunt Functionele Commissie 

 
AFZ = Commissie Algemene en Financiële zaken 
WS = Commissie Watersysteembeheer 
EB = Commissie Emissie Beheer

onderwerp inbreng AWP AB-besluit

AB func com

2-jul Voorjaarsnota 2022

Verheugd met realistischer beeld tariefontwikkeling. Bezorgd 

over kostenstijgingen => Aanpakken en uitleggen wat echt 

nodig is. Bezorgd over gevolg droogte voor waterkwaliteit. 

Verzoek tot gezamelijke financiering verkiezingscampagne.

 AFZ  

9.1 5.2

 Financiële stukken BHIC, Brabants Historisch 

Informatiecentrum Aangenomen volgens voorstel

 WS    

9.2 4.3

Projectplannen Waterwet EVZ Schijndelse Loop-

Molenheide Loop en EVZ Groote Wetering Aangenomen volgens voorstel

9.4 4.2

Projectplan Ecologische verbinding en 

beekherstel kop Gulden land

Natuurlijke ontwikkeling goed uitgelegd. Stimuleringspremie 

voor natuurvriendelijker agrarisch beheer gebied. Aangenomen volgens voorstel

 EB   

9.3 4.2 Extra biogasproductie rwzi 's-Hertogenbosch Aangenomen volgens voorstel

9.5  

Aanvullend krediet renovatie en 

kwaliteitsverbetering rwzi Oijen

Gehele egalisatieresere nodig voor deze zuiveringsinstallatie. 

Begrip maar tevens zeer bezorgd. Aangenomen volgens voorstel

Agendapunten



   

Succespunten:  
- Toezegging voor een realistischer beeld van tariefontwikkeling. 
- Dijkgraaf gaat naar de Unie van Waterschappen met verzoek om financiering van partijen die meedoen met de 

waterschapsverkiezingen.  
  
  
Beschouwing Voorjaarsnota 2022 waterschap Aa en Maas: 
Door fractie Algemene Waterschapspartij 
 
Voor ons ligt de Voorjaarsnota. Ter kennisgeving en min of meer als uitgangspunt voor de begroting van 2023. 
Veel is al eens gezegd en het lukt me momenteel niet om een uitgebreide beschouwing op te stellen. Ik wil me beperken tot een aantal onderwerpen 
waar ik zorgen over heb. 
 
Zeer verheugd ben ik met de toezegging om bij de begroting een realistischer beeld van de tariefontwikkeling te geven.  
Met dank aan de opmerking van de controller over het beeld, dat we standaard gaven over belastingdruk voor woningeigenaren. En met dank aan de 
verrassend grote steun die hiervoor vervolgens uitgesproken werd bij de commissie AFZ. 
 
Bezorgd is de AWP over financiering van kostenstijgingen en stijgende rente. Tariefverhoging, ook al achten wij werkzaamheden belangrijk, is lastig 

uitleggen in een tijd dat steeds meer mensen het financieel moeilijk hebben. 

- Zuiveringsheffing: De opgebouwde reserve raken we nu aan één zuivering kwijt. Hoe lang denkt u door te moeten gaan met 2% opslag voor 

Zuiveringsheffing om reserve op te bouwen?  

- Watersysteembeheer: Met aanhouden van 8% reserve, een qua omvang alsmaar stijgende reserve: Dit jaar zelfs ruim 12%. Laten we overwegen om 

dit aan te spreken voor momenteel stijgende kosten. 

We zijn benieuwd naar het overzicht van de opbrengst van gas, de opbrengst van extra gasproductie en van overige energiemaatregelen. En hopen dat 

we ons niet te rijk rekenen aan de winst die we hiermee maken. 

 

 

 

 



   

 

Gezond en natuurlijk water: 

- Nu we opnieuw met droogte geconfronteerd worden, maak ik me zorgen over de mogelijk nadelige gevolgen van ingelaten Maaswater en gebruik van 

effluent. Dit vormt toch een potentieel risico voor waterkwaliteit in ons gebied. Goed, dat we participeren in de Schone Maaswaterketen; In monitoring 

verontreinigingen in de Maas en in onze eigen wateren. 

- Bestrijding exoten: Laten we zo veel mogelijk werken aan wegnemen van de oorzaak van overlast. Voedselrijk water bevordert snelle groei van 

waterplanten. Zoals Grote waternavel die doorstroming verhindert en licht wegneemt onder water. Watercrassula groeit daarbij goed op kale oevers. 

Vaak zie ik na het maaien van taluds kale zandplekken ontstaan en waar dus ruimte komt voor deze planten om te gaan groeien. 

 

De huidige kostenstijgingen waar we mee geconfronteerd worden daar maken we ons allemaal zorgen over. Kunt u in het najaar een bijeenkomst 

organiseren waarbij we als AB samen met een aantal ambtenaren nadenken over wat te doen àls financieel middelen echt te kort dreigen te raken. Of als 

het niet meer behapbaar wordt voor het personeel. 

Mijn advies wat ik voorlopig aan u mee wil geven is: laten we áánpakken wat we nódig achten. Waarbij we duidelijk aan de bevolking uitleggen waaraan 

het geld dat ze ervoor betalen besteed wordt en waarom we dit nuttig en belangrijk vinden.  

Om onze taken goed te kunnen invullen is draagvlak nodig, niet alleen bij de bevolking maar ook bij gemeenteraden. Ambtenaren en wethouders worden 

wel geïnformeerd, maar raadsleden, die echt wel geïnteresseerd zijn, weten nauwelijks wat van waterbeheer en waterbelang. Ga op zoek naar wegen 

om ook hen nog meer bij het waterschaps-werk te betrekken. 

Als laatste, een ander onderwerp, niet toegespitst op de voorjaarsnota maar wel een aandachtspunt wat ik mee wil geven voor de begroting: 

Financiering verkiezingscampagne.  

De regering heeft hiervoor een budget toegezegd van €10 miljoen voor lokale partijen. Van waterschap Vallei en Veluwe, weet ik, dat het Algemeen 

Bestuur besloten heeft om alle deelnemende partijen, onder duidelijke voorwaarden, een campagne-budget te geven.  

De vorige AB-vergadering, toen krediet voor de verkiezingen op de agenda stond, heb ik er al iets over gezegd. De partijen die in eerste en tweede kamer 

zitten krijgen ruime ondersteuning voor verkiezingen. Financieel, met zendtijd en met aandacht van de media. Suikeroompjes, die al dan niet als lobby 

partijen ondersteunen, is niet wenselijk. Ik heb er nu nog geen motie over opgesteld, maar zou graag weten hoe ons AB hier tegenover staat. 

Namens de Algemene Waterschapspartij bedankt voor uw aandacht zover. 

 

 



   

 

Tweede termijn:  

Investeringen in duurzaamheid en tarieven: De Algemene Waterschapspartij heeft niet gepleit voor verlaging van de tarieven. De tarieven moeten 

gewoon zodanig zijn dat we kunnen bewerkstellingen wat we nodig achten.  

Dat de nieuwsbrief naar de griffies (van gemeenten) is verspreid: Fijn! 

Financiering campagnevergoeding: Mag ik het Dagelijks Bestuur vragen om bij de Unie van Waterschappen te vragen om de aan de verkiezingen 

deelnemende partijen te ondersteunen met een financiële vergoeding voor de verkiezingscampagne. 

 

Anita Slaats-Damen 

 
  


